
Golden Tropics 黃金仲夏
398 (for sharing)

Tropical escape in every spoonful. Bright, bold, and sun-drenched - this sundae is a 
midsummer celebration of fruit, fragrance, and fun.

Vibrant and tropical, this creation blends passion fruit sorbet and coconut ice cream with 
lemon marshmallow, mango-lime confit, and fresh seasonal fruits. 

Topped with pineapple crisp, coconut chips, and citrus zest. Served with mango coulis and 
crunchy chocolate pearls.

每一口都洋溢著熱帶果香與暖陽氣息，
這款甜品彷彿將盛夏的繽紛氣氛濃縮其中，交織果香、芳馥與趣意，

帶來一場明亮愉悅的味覺慶典。
這款充滿熱帶氣息的甜品融合百香果雪葩與椰子雪糕，搭配檸檬棉花糖、青檸芒果蜜
餞，以及當季鮮果。上層飾以菠蘿脆片、椰子片與柑橘皮，並附上芒果醬與香脆朱古

力珍珠，風味層層遞進。

Additional Thirst Quenchers 加配 
 

Mocktail: Summer Mango Serenade 夏日芒果小夜曲 - 88 
Mango Juice, Pineapple Juice, Orange Juice, Lemon Juice 

All prices are in Hong Kong dollars and are subject to 10% service charge. 
所有價格均以港幣計算，另收加一服務費。 

If you have any special dietary needs, food allergies, or intolerances, please inform our service team.
如有任何特殊餐飲需要、食物過敏或食物不耐症，請通知我們的服務團隊。


